



# Special savings on designated Health Assessment Package 以優惠價享用指定身體檢查計劃

	Tests 檢測項目	Plan Type 計劃	
	iests 依州共日		Female 女性
Doctor 醫生主理	Detailed Medical History & Physical Examination by GP 詳細病歷評估及身體檢查 - 由普通科醫生主理	✓	✓
Nurse 護士主理	Blood Pressure 量血壓	✓	✓
Diff. was rate. of	Body Mass Index (BMI) 體質指數分析	<b>√</b>	<b>√</b>
	Visual Acuity 視力檢查	<b>√</b>	<b>√</b>
CP Lab 心肺功能檢驗室	Exercise Stress Test (Running Treadmill) with ECG 運動心電圖及心電圖	✓	✓
	Pulmonary (Lung) Function Test 肺功能測試	✓	✓
Lab 化驗室檢驗	Pap Smear 子宮頸塗片檢查		✓
Diagnostic Imaging 放射診斷檢查	Chest X-Ray 肺部X光檢查	✓	✓
	Whole Abdomen (Gall Bladder, Liver, Kidney, Pancreas,全腹腔(膽、肝、腎、胰、脾和盆腔)超聲波掃描 Spleen, Pelvis) Ultrasound	✓	✓
	Breast Ultrasound 乳房超聲波掃描		✓
	Mammogram 乳房造影		✓
<u>Laboratory</u> 化驗室檢驗			
Laboratory Investigation 化驗室檢驗	Complete Blood Count 全套血球計算	✓	✓
	ESR 血沉降率	✓	✓
Renal Function 腎功能	Creatinine 肌酸酐	<u>√</u>	<u>√</u>
Electrolyes 電解質	Urea Nitrogen (BUN) 血尿素氮 Sodium 鈉	<b>√</b>	<u> </u>
	Potassium 鉀	<b>√</b>	<i>✓</i>
	Chloride 氯	<u>√</u>	<u>√</u>
	Phosphorus 隣	<u> </u>	
	Calcium 鈣	<u> </u>	<u> </u>
	Iron 鐵	<b>√</b>	<b>√</b>
Liver Function 肝功能	Total Bilirubin 全套膽紅素	✓	✓
	Direct Bilirubin 直接膽紅素	✓	✓
	Indirect Bilirubin 間接膽紅素	<u> </u>	<u> </u>
	SGOT (AST) 谷草轉氨酶	<u> </u>	<b></b>
	SGPT (ALT) 谷丙轉氨酶 Alkaline Phosphatase (ALP) 鹼性磷酸酶	<b>√</b>	<b>√</b>
	GGTP GGTP	<u> </u>	<u> </u>
	3311 3311	<b>v</b>	<b>v</b>
Protein 蛋白質分析	Total Protein 全蛋白	✓	<b>√</b>
	Albumin 自蛋白	✓	✓
	Globulin 球蛋白	✓	✓
	A/G Ratio 白蛋白與球蛋白比值	<u>√</u>	<u>√</u>
Hepatitis B Screening 乙型肝炎檢測	Antigen, Antibody 抗原、抗體	<u> </u>	<u> </u>
Thyroid Function 甲狀腺功能	TSH 促甲狀腺素 Total Cholesterol 總膽固醇	<u> </u>	<i>─</i>
Lipid Profile 血脂分析	HDL Cholesterol 高密度脂蛋白膽固醇	<u>√</u>	<u>√</u>
	LDL Cholesterol 低密度脂蛋白膽固醇	<u>∨</u>	<u>√</u>
	Triglycerides 三酸甘油脂	<u> </u>	<u> </u>
	TL/HDL - C Ratio 總膽固醇/高密度膽固醇比值	<i>√</i>	<u> </u>
Diabetic Screening 糖尿病檢測	Fasting Blood Glucose 空腹血糖	✓	✓
Gout Screening 痛風檢測	Uric Acid 尿酸	✓	✓
Urine Routine Examination 尿液常規檢查	Urinalysis 尿液分析	<b>√</b>	√
Stool Analysis 糞便分析	Parasites & Occult Blood 寄生蟲及隱匿的血液	<b>√</b>	<u> </u>
Serology 血清學分析	VDRL 梅毒測試	<b>√</b>	<b>√</b>
Cancer Marker 腫瘤指標測試	HIV 1 & 2 一型及二型人類免疫缺乏病毒 Liver Cancer: AFP 肝癌 - 甲型胎兒蛋白	<u>√</u>	<i>✓</i>
Caricer MidINEI 庭用用印水燃料	Prostate Cancer: PSA 前列腺癌 - 前列腺特異抗原	<u>√</u>	<u> </u>
Dietitian Guidance 營養指導	Dietary Analysis & Assessment by Registered Dietitian 健康飲食專業評估及指導 - 由註冊營養師主理	<u>√</u>	✓
Follow-up 跟進	Explanation of Report & Personalized Recommendation 醫生解釋報名及提出個人化建議		<u> </u>
i onow-up 政连	Lapianation of Report & reisonalized Recommendation 固工肝悸拟有及促山间入心建改	✓	✓

 Original Price 原價
 HK\$17,550
 HK\$20,550

 Discounted Price 優惠價
 HK\$12,300
 HK\$14,500

- 1. Package include one meal, either breakfast or lunch. 計劃已包括在醫院餐廳內進食一份早餐或午餐。
- 2. 20% discount of ordinary out-patient prices will be applied for designated optional test done with any Health Assessment Program, provided the tests are performed or reserved on the examination day. 惠顧身體檢查套餐的客戶,於當天預訂或辦理指定額外檢測項目,可獲門診價8折優惠。

#### Bookings and Enquiries 預約及查詢

For further information, please contact us on 3651 8789, email: cohealth@hkah.org.hk or visit our website at www.hkah.org.hk 如欲進一步查詢,歡迎致電(852) 3651 8789,或電郵至cohealth@hkah.org.hk,亦可瀏覽本院網站www.hkah.org.hk。

# Important Information 注意事項

Hong Kong Adventist Hospital - Stubbs Road reserves the right to make alternations to the price list without prior notice. 香港港安醫院 - 司徒拔道保留更改及刪改上述資料的權利,而毋須另行通知。

## イdventist 港 Health 安 Hong Kong Adventist Hospital・Stubbs Road 香港港安醫院・司徒拔道



### **Terms & Conditions:**

- The Offer is valid from January 1 to December 31, 2026 (both dates inclusive), unless otherwise stated.
- The Offer is applicable at Hong Kong Adventist Hospital Stubbs Road.
- The Offer is applicable to package special price on designated Health Assessment Package (by General Practitioner), unless otherwise stated.
- Advance reservation is required and subject to availability.
- The Offer is available to Basic and Supplementary Card of American Express Card, or Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express, unless otherwise stated.
- The Offer is not transferable or redeemable for cash, or used in conjunction with other offers, promotions, VIP programs, vouchers or privileges, unless otherwise stated.
- To redeem an offer, purchase should be charged in full to an American Express Card.
- Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the offers in accordance with these Terms and Conditions. American Express International, Inc. or any of its affiliates ("American Express") is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the offers and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
- American Express and the participating merchant reserve the right to change these Terms and Conditions at any time without prior notice. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the offers at any time without prior notice.
- · Participating merchants' terms and conditions apply, please check with the respective merchants for details.
- In the event of any dispute arising from this promotion, the decision of American Express and the participating merchants shall be final.
- In the event of any inconsistency between the English and non-English language versions, the English language version shall prevail.
- In case of any enquiry related to this offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.

#### 條款及細則:

- 除特別註明外,優惠有效期由2026年1月1日至12月31日止(含首尾兩天)。
- 優惠只適用於香港港安醫院 司徒拔道。
- 除特別註明外,優惠適用於以套餐精選價享用指定身體檢查計劃(由普通科醫生主理)。
- 優惠必須預約及視乎供應情況而定。
- 優惠只適用於持有美國運通或特許發卡公司於香港簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡的基本卡或附屬卡會員,除特別註明外。
- 優惠不可轉讓或兑換現金、或與其他優惠、推廣、會員折扣、禮券或禮遇一併使用,除特別註明外。
- 必須全數以美國運通卡簽賬方可享用此優惠。
- 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶根據此條款及細則負責提供予卡會員。美國運通國際股份有限公司及其附屬公司並非此優惠 所提供的該等產品及/或服務之供應者,亦不對其作出任何表述或保證。因享用產品或服務(包括但不限於直接或間接)而造成的損失或破壞, 或人身傷害,美國運通概不負責,法律規定之責任除外。
- 美國運通及參與商戶保留隨時更改本條款及細則之權利,而不會作任何事先通知。美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利, 恕不另行通知。
- 參與商戶的條款及細則適用。請向個別商戶查詢詳情。
- 如有任何爭議,美國運通及參與商戶保留最終決定權。
- 條款及細則的中英文版如有任何差異,一概以英文版本為準。
- 如對此優惠有任何疑問,請致電卡片背面顯示的24小時熱線或客户服務熱線2277 1010查詢。

Address **地址**: Tel **電話**:

40 Stubbs Road, Hong Kong

香港司徒拔道40號

(852) 3651 8789